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Medisch toeleverancier Mediq is de volgende kandidaat om de beurs 
te verlaten. Dat een aantal aandeelhouders ontevreden is over prijs die 
geboden wordt voor hun aandelen, is niets nieuws. Maar nu zijn ze ook 
verbolgen over de redenen die Mediq geeft voor de beursexit. 

Damrak Ceo interview

heeft deze vermogensbeheerder tot 
14 procent van de aandelen mediq 
in handen. Delta Lloyd is al jaren 
aandeelhouder en gaat fors verlie-
zen op zijn belang door de beursexit.  

volgens bestuursvoorzitter 
van Gelder berust de commo-
tie op een misverstand. Hij geeft 
graag nog eens toelichting op de 
geplande beursexit, die overigens 
lang nog niet zeker is omdat en-
kele grote aandeelhouders het bod 
te laag vinden. 

1 kunt u nog eens dui-
delijk maken waarom 
mediq zo nodig van 
de beurs moet? 
Dat heeft vooral met 

groei te maken. Het belangrijkste 
voordeel van een beursnotering is 
de mogelijkheid om kapitaal op te 
halen. Sinds mediq in 1992 naar 
de beurs is gegaan, hebben we 

Weg uit de schijnwerpers, groei-
en in de luwte. Dat is wat apo-
theekketen en medisch leveran-
cier Mediq voor ogen heeft met 
het vertrek van de beurs. 

De Amerikaanse investe-
ringsmaatschappij Advent wil 
775 miljoen euro, 13,25 euro per 
aandeel,  neertellen om alle aan-
delen mediq in handen te krijgen. 

Paradoxaal genoeg was het 
juist de uitleg van de beursexit 
die mediq vol in de publiciteit 
bracht. Topman marc van Gelder 
liet in de media optekenen dat 
de onderneming last heeft van 
‘hijgerige aandeelhouders die 
steeds minder begrip hebben 
voor de uitdagingen waar mediq 
mee worstelt. 

Dat was tegen het zere been 
van een grootaandeelhouder als 
Delta Lloyd, die al jaren belegt in 
mediq. via verschillende fondsen 

nog nooit gebruikgemaakt van die 
mogelijkheid. overnames hebben 
we tot nu toe zelf kunnen betalen 
met wat hulp van banken.  

We kunnen dat nog een paar 
jaar volhouden, maar als we door 
willen groeien en er komt een ech-
te grote overnamekans langs dan 
lukt het niet meer. Geld ophalen 
bij beleggers is bij de huidige lage 
koers niet echt een optie. 

Daarnaast is er nog het punt 
van transparantie. Als beursgeno-
teerd bedrijf geven wij ontzettend 
veel informatie in onze jaarver-
slagen en kwartaalupdates. Dat 
is fjn voor onze beleggers, maar 
ook voor onze concurrenten die 
allemaal niet beursgenoteerd zijn 
maar wel profteren van het ge-
geven dat we een paar keer per 
jaar onze boeken openen. In feite 
gooien we regelmatig onze mar-
ges op straat.
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W
nadat bekend werd dat we 

van de beurs wilden hebben veel 
van onze fabrikanten en afnemers 
contact gezocht.  Jammer vonden 
ze dat, “want het is zo handig om 
zaken in jullie jaarverslag na te le-
zen.”  
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De beurskoers is toch 
niet voor niets zo 
laag?
nee, daar zijn redenen 
voor. We hebben te 

maken met de eurocrisis en dan 


